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 БЕОГРАД - Директор Рударско-топионичарског басена (РТБ) Бор Благоје Спасковски
изјавио је данас да је том предузећу неопходан стратешки партнер како би се отварали
нови рудници, повећала производња и отворила нова радна места.

  Он је за ТВ Прва рекао да ће тендер за избор стратешког партнера бити крајње
транспарентан и да ће услови тендера бити расписани у свим средствима јавног
информисања.

  

"Последња компанија која је долазила код нас била је из Кине и њу треба уважити јер
они годишње производе 450.000 тона метала, 42 тоне злата годишње, нуди три пута
већу производњу, улагања из сопствених средстава", рекао је Спасковски.

  

Реч је, како је рекао, о компанији која не отпушта раднике и компанија за коју се може
рећи да је социјално одговорна.

  

"Таква компанија треба Бору, Србији и региону. Тендер ће бити транспарентан. Појавиће
се компаније из целог света", рекао је Спасковски и појаснио да је капацитет топионице
у Бору 80.000 тона годишње бакра, а да се из сопствених сировина тренутно производи
око 42.000 тона.
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"Могу се отварати нови рудници, али нема довољно новца", каже директор РТБ Бор и
наглашава да је због тога неопходно изабрати стратешког партнера који ће уложити у
басен како би се искористио потенцијал РТБ Бор како би се Тимочки регион развијао.

  

Спасковски је раније за Танјуг најавио да ће тендер за стратешког партнера бити
расписан до краја маја и да је заинтересована кинеска компанија Зијин, али и многе
друге компаније из свих крајева света.

  

(Танјуг)

  

 2 / 2


